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12e jaargang nr. 2 – mei 2008  
 
      Blad voor de Waterwijk - verschijnt zeswekelijks 
  Verspreiding: bewoners Waterwijk - belangstellenden   

Van de redactie  

In dit nummer  

 

De tweede uitgave in 2008 ligt hier voor u. Dit nummer bevat naast 
informatie over de beheerperikelen in de Waterwijk aankondigingen 
van het GWL-voetbaltoernooi en van evenementen op het 
Westergasterrein. De vaste Waterkolom gaat dit keer over 
droomkeukens. Rie Sijkel worstelt met haar milieuopvattingen en al de 
zegeningen die ons door fabrikanten worden aangeprezen.  
 
Op 8 mei werd er een algemene ledenvergadering gehouden van de 
Koepel. Agenda en verslagen werden naar de contactpersonen van 
VVE’s, corporaties en bewonerscommissies verstuurd. Als u daar ook 
toe behoorde, heeft u een enveloppe met 35 A4-tjes ontvangen vol met 
voor het overleg relevante informatie, vanuit de gedachte dat hiermee 
meer bewoners zouden worden aangespoord om deze bijeenkomst bij 
te wonen. Een verslag verderop in deze Waterspiegel. 
  
De laatste bijeenkomst van het Leefbaarheidsoverleg werd 
voorafgegaan door een buurtschouw over het terrein. Naast aandacht 
voor opritten, heggen, boomwortels en de (slechte) staat van de 
toekomstboom, was er ook weer de vraag naar meer nietjes voor de 
fietsen. Wat hierbij vooral opviel, was dat er eigenlijk niet gesproken 
moet worden van een tekort aan nietjes, maar vooral van een teveel 
aan fietswrakken. Veel van de fietsen op het terrein worden zichtbaar 
niet gebruikt – lekke banden, geen zadel enzovoort. De milieupolitie, 
die belast is met het verwijderen, stelt dat er minimaal drie zaken aan 
de fiets niet moeten kloppen om deze te kunnen weghalen. Bewoners 
die een fietswrak op straat hebben staan, kunnen dat zelf natuurlijk wel 
verwijderen; dat scheelt al een heleboel ruimte.  

Henk Bertelkamp 
 
 
Oproep organisatoren buurtfeest: bewoners die dit jaar het buurtfeest 
mee willen organiseren kunnen dit kenbaar maken via de Waterspiegel, 
de website of het Leefbaarheidsoverleg. Het feest is al vele jaren de 
afsluiting van het jaarlijkse GWL-voetbaltoernooi. Dit jaar zijn de 
finales op 21 juni. 
 

De volgende Waterspiegel staat 
gepland voor juni/juli 2008. 

Inleveren kopij kan bij de redactie. 
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Algemene ledenvergadering Koepel 

De algemene ledenvergadering van de Koepelvereniging 
werd bijgewoond door vijftien leden, met inbegrip van 
het bestuur. 
 
Naast de gangbare zaken als mededelingen, verslagen 
van eerdere bijeenkomsten (ALV van 15 november, 
technische bijeenkomst van 12 december), het 
jaarverslag (ook financieel) en aftredende en 
voorgedragen nieuwe bestuursleden, stonden op de 
agenda een terugblik op en de voorlopige afrekening van 
het symposium ‘Tien jaar GWL-terrein’, het jaarverslag 
van het Leefbaarheidsoverleg, en verder de evaluatie en 
een vooruitblik op de toekomst van het beheer van het 
GWL-terrein, de samenwerkingsovereenkomst 
buurtbeheer GWL-terrein, de (her)inrichting van de 
woonomgeving, en het ‘optoppen’ van gebouwen in de 
wijk.  
 
Onder de mededelingen: er komen steeds meer 
aanvragen binnen voor excursies over het GWL-terrein. 
Het bestuur doet een oproep aan bewoners om een pool 
van vrijwilligers te vormen om het begeleiden van deze 
excursies werkbaar te houden. Een van de aanwezigen 
deed de suggestie dat echt geïnteresseerde groepen 
bereid zullen zijn een redelijke prijs te betalen voor een 
goed geïnformeerde gids. Zij wil zelf op deze 
voorwaarde best groepen begeleiden. En verder: het 
GWL-voetbaltoernooi is weer gepland. De eerste 
speeldag is 30 mei, de finale op 21 juni. Bij het verslag 
van 15 november waren er onder andere vragen over de 
contributiebetaling van blok 4; er waren geen 
vertegenwoordigers aanwezig voor uitleg. Bij het 
bespreken van het technisch verslag bleek dat er nog 
verschillende GIW-procedures lopen, onder andere over 
het riool; daarnaast was er aandacht voor (het 
schoonmaken van) de mechanische ventilatie. 
 
Het symposium heeft de ontwikkeling van het GWL-
terrein opnieuw onder de aandacht gebracht bij 
ontwikkelaars, architecten en andere belangstellenden. 
De toekomst van de milieuwijk krijgt door dit 
symposium ongetwijfeld een nieuwe impuls als het gaat 
om aanpassingen aan terrein en woningen. Architecten 
staan positief tegenover aanpassingen als deze door 
bewoners worden aangedragen (meer over het 
symposium is te vinden op www.gwl-terrein.nl en 
www.10jaarecowijk.nl).  
 
Het Koepelbestuur deed verslag van de laatste 
ontwikkelingen met betrekking tot het buurtbeheer in 
Westerpark. Er komt een nieuwe 
samenwerkingsovereenkomst voor de duur van een jaar. 
Daarmee is er ruimte om dit jaar een discussie op te 
starten over de voortgang van het aparte buurtbeheer 
voor het GWL-terrein. Belangrijke punten in de 
samenwerkingovereenkomst zijn:  

– het Leefbaarheidsoverleg en de Koepelvereniging 
worden meer met elkaar verbonden;  
– er komt een jaarlijks overleg in een regiegroep met de 
stadsdeelwethouder; 
– er komt een buurtbeheerplan met een jaarlijks 
actieprogramma; 
– het stadsdeel zal via de stichting Ysterk een financiële 
bijdrage leveren aan het buurtbeheer op het GWL-
terrein. 
 
De mogelijkheid bestaat dat door uitruil van 
corporatiebezit huurwoningen op het GWL-terrein straks 
bij andere corporaties worden ondergebracht – met 
vooralsnog onduidelijke consequenties voor het beheer. 
Voor veel bewoners is het niet duidelijk wat de taken van 
de buurtbeheerder zijn; afgesproken is dat er in 2008 een 
evaluatie komt ter zake van het takenpakket, het 
werkgeverschap en de aansturing. 
 
De Koepelvereniging zelf is ook onderhevig geweest aan 
kritiek. Het Koepelbestuur is aan de slag gegaan met de 
kritiek en heeft een begin gemaakt, met een betere 
uitwisseling van technische kennis en een succesvol 
symposium. Na 8 mei zal het nieuwe bestuur twee 
andere speerpunten aanpakken: het verbeteren van de 
onderlinge communicatie, en de evaluatie van 
takenpakket en aansturing van de buurtbeheerder. De 
vraag blijft of dit genoeg is, of dat de Koepelvereniging 
ook haar eigen functioneren onder de loep moet nemen. 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

Het bestuur heeft inmiddels verschillende aanvragen 
ontvangen van bewoners voor het ‘optoppen’ van 
woonblokken (blok 4, 11/13, 15). Het bestuur 
verwelkomt nieuwe initiatieven om tot een beter 
leefklimaat te komen. Aanpassingen aan gebouwen zijn 
op de eerste plaats een kwestie voor de eigenaren 
(VVE’s). Wel zal het bestuur toezien op het 
milieuvriendelijke karakter. Daarnaast zullen 
verbouwingen altijd moeten voldoen aan het bouwbesluit 
en de eisen van welstand van het stadsdeel. Onderdeel 
hiervan is een aankondiging van de plannen en het recht 

Optoppen : bovenop een bestaand gebouw worden 
één of meerdere extra bouwlagen geplaatst. 
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van belanghebbenden om hiertegen te ageren.               
In de vergadering is gepraat over de vraag wat dat 
milieuaspect dan precies moet inhouden; tegen de tijd 
dat er concrete plannen liggen, zouden deze bij de ALV 
ter discussie moeten worden ingebracht.  
 
De financiën van de Koepelvereniging zijn 
gecontroleerd door de kascommissie; uit een toelichting 
van de penningmeester blijkt dat de financiële situatie 
van de Koepel goed is. Er is een opgebouwd vermogen 
waaruit verplichtingen, ook als er geen inkomsten meer 
zijn, kunnen worden voldaan. De vraag kwam naar 
boven wat dan precies die verplichtingen zijn. Deze 
behelzen volgens de penningmeester voornamelijk het 
beheer van het terrein en de huur van het 
toegangshuisje. Een woord van dank ging uit naar 
kantoor Nijkamp & Van den Berg, Waterspiegelplein 
10-e, dat naar volle tevredenheid momenteel de 
administratie van de Koepelvereniging verzorgt, en de 
penningmeester werd décharge verleend. 
 
Het symposium heeft iets meer gekost dan gepland, 
voornamelijk door een hogere post arbeidsloon. Het 
Koepelbestuur meent dat deze meerkosten 
gecompenseerd worden door lagere uitgaven voor 
andere activiteiten rond het tienjarig bestaan; alles bij 
elkaar vallen de uitgaven redelijk binnen de begroting. 
De vergadering vroeg zich af hoe redelijk; de 
uiteindelijke kosten van het symposium zullen in 2008 
verantwoord worden. 
 
De vertrekkende bestuursleden Joze van Stigt en Henk 
Bertelkamp en secretaresse/notuliste Alexandra Dekker 
werden toegesproken door Jan Willem en Kees; ieder 
kreeg een bloemetje en een boek als blijvend 
aandenken. Nieuw voorgestelde bestuursleden: Diego 
Pos (blok 2c, bekend van de nieuwsbrief EnBloc en de 
milieupolitiefilmpjes) en Corine Marseille (blok 1, 
voorzitter bewonerscommissie Waterpoortweg). De 
notulen van de Koepelvereniging en het 
Leefbaarheidsoverleg worden vanaf deze vergadering 
verzorgd door Ineke Nolet (blok 1). 
 
Oproep belangstellenden voor evaluatie 
Naar aanleiding van een brief van het stadsdeel over het 
buurtbeheer, de samenwerkingovereenkomst en het 
verbeteren van de onderlinge communicatie stelt het 
bestuur voor een werkgroep op te richten om een en 
ander te evalueren. Specifieke speerpunten hierbij 
zullen zijn: 
– de rol van de Koepelvereniging in de afgelopen tien 
jaar; 
– belangrijke beheerthema’s voor bewoners in de nabije 
toekomst; 
– de plaats van de buurtbeheerder daarin en de 
(eventuele) rol en functie van de Koepelvereniging 
daarbij. 
Geïnteresseerden voor de werkgroep kunnen zich 

aanmelden bij Jan Willem Kluit, die namens het bestuur 
deze werkgroep zal trekken. 
 
Conclusie: er zal de komende tijd in de Waterwijk nog 
veel gesproken worden over ‘optoppen’, ‘milieuaspecten’ 
en ‘buurtbeheer’. Of dat zal leiden tot een toekomstvisie 
of een visioen, zoals een der aanwezigen zich versprak, 
dat zal de toekomst leren. 

 
Henk Bertelkamp 

 

 

 
Buurtbeheerder Ben 
Maandag t/m donderdag van  
8.30 - 16.30 uur  
Vrijdag van 8.30 - 16.30 uur  
(eens in de 14 dagen) 
Postadres Waterkersweg 316,  
1051 PK Amsterdam 
Bezoekadres Waterkersweg 316 
Telefoon  6844311 
Fax  6826989 
GSM  06 45801711 
E-mail  buurtbeheerder@gwl-terrein.nl 
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Droomkeuken 
  
  
  

In koophuizen wordt een keuken gemiddeld elke 
zeven jaar vervangen. Het is milieuvriendelijker 
en financieel aantrekkelijk om een bestaande 
keuken op te knappen. Een kwaliteitskeuken uit 
losse elementen is makkelijk te verhuizen of aan 
te passen. De keuken gaat zo makkelijk twintig 
jaar mee. 
Dat verzin ik natuurlijk niet zelf. Deze zinnen 
zijn regelrecht van internet geplukt. 
Toen zo’n jaar of tien geleden de koopwoningen 
in deze wijk betrokken werden, belandden 
enkele spiksplinternieuwe keukens op straat. Ze 
waren te simpel en voldeden niet aan de smaak 
van de bewoners. Inmiddels zijn er buren 
verhuisd en de nieuwe bewoners blijken weer 
een heel andere smaak te hebben.  
Eigenlijk vind ik dat ik ook wel aan een 
verandering toe ben. In gedachten heb ik alles al 
tien keer verbouwd of op z’n minst verplaatst. 
Alleen het verplaatsen levert al problemen op. 
Net als ik weet hoe ik iets wil hebben blijken de 
stopcontacten op zeer onhandige plaatsen te 
zitten.  
Waarom zou ik eigenlijk een nieuwe keuken 
willen? De oven doet het nog prima, de koelkast 
is pas nieuw, omdat de oude het begaf. Net als 
de gemiddelde Nederlander word ik een beetje 
hebberig van afbeeldingen van mooie 
droomkeukens. In die keukens wordt echter 
nooit gekookt. Ik zie tenminste nooit pannen op 
het vuur en groenteafval op het aanrecht. Om 
dezelfde reden zie je ook nooit een 
droomkeuken met een berg afwas. Eigenlijk is 
dat de reden dat ik over een nieuwe keuken 
droom. Die afwas. Ooit heb ik een kast dwars 
gezet zodat de afwas aan het oog onttrokken 
werd. Niet echt een oplossing. 
Als ik nu eens ga nadenken over een 
afwasmachine. Op internet valt vast wel te 
vinden wat milieuvriendelijker is, een 
afwasmachine of het ouderwetse handwerk… 
Ja, dat is nou jammer. Een afwasmachine blijkt 
toch nog veel energie te gebruiken.  
Voorlopig houd ik het maar bij dromen over een 
nieuwe keuken. 

Rie Sijkel 

GWL-buurtvoetbaltoernooi 2008 

Dit jaar beginnen op vrijdagavond 30 mei de eerste 
wedstrijden voor de senioren. Uit een vorig jaar 
gehouden enquête bleek dat veel senioren graag op 
vrijdagavond willen spelen. Dit wordt dan ook met 
ingang van dit jaar de vaste voetbalavond voor de 
senioren. Afhankelijk van het aantal inschrijvingen 
en het wedstrijdprogramma van het EK-voetbal 
zullen de senioren daarnaast waarschijnlijk nog een 
enkele keer op een doordeweekse avond moeten 
spelen.  
De jeugdteams beginnen hun competitie op 
zondagmiddag 1 juni. Vanwege het EK-voetbal is 
de start dit jaar vroeger in de middag dan andere 
jaren. De jongste teams spelen in de regel vanaf 
13.00 uur. Afhankelijk van het aantal ingeschreven 
teams wordt in het weekend van 14 en 15 juni 
waarschijnlijk een dubbel programma gespeeld op 
de zaterdagmiddag en de zondagmiddag.  
De finales voor zowel de jeugd als de senioren 
staan gepland op zaterdag 21 juni 17.00–19.00 
uur. Dit is het weekend voordat in Amsterdam de 
schoolvakanties beginnen. Normaal worden de 
finales van het voetbaltoernooi altijd gespeeld voor 
aanvang van het jaarlijkse buurtfeest. Het is echter 
niet duidelijk of er dit jaar weer een buurtfeest 
komt. Er zijn op dit moment nog geen mensen 
opgestaan die het buurtfeest willen organiseren. 
Dus wie een leuke afterparty na de finales wil... 
 
Poule-indeling     
Wie met het 
voetbaltoernooi 
wil meedoen 
schrijft zich in 
met een team, 
of wordt – bij 
individuele 
inschrijving – 
in een team 
ingedeeld. Iedere bewoner van het GWL-terrein 
die aan het toernooi wil meedoen, kan meedoen. 
De teams worden op leeftijd ingedeeld in poules 
van dezelfde leeftijdscategorie.  
 
Inschrijving toernooi     
Wie wil meedoen, wordt verzocht een 
inschrijfformulier af te leveren op mijn huisadres: 
Watertorenplein 2d.  

 
Jan-Willem Kluit 
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Tien jaar kinderboerderij! 
Vaderdagfeest op zondag 15 juni van 12 tot 16 uur. 
 
Het jaarlijkse Vaderdagfeest van stadsdeel 
Westerpark vindt dit jaar plaats op de 
Kinderboerderij in Cultuurpark Westergasfabriek in 
het kader van het tienjarig bestaan van de 
kinderboerderij.  
 
Al tien jaar lang is de kinderboerderij aan het 
Overbrakerpad van dinsdag t/m zondag geopend. In 
de speelweide en stallen wonen het varken Motti, 
ponny’s, dwerggeiten en Friese melkschapen.  
 
Op zondag 15 juni kunnen alle dieren extra veel 
geknuffeld worden! 
Verder zijn er tussen 12 tot 16 uur doorlopend 
optredens, demonstraties en spel: 
 
Programma: 
12.00 uur        Opening  
12.30 uur        Westerharmonie orkest  
13.00 uur        Ganzenhoeder in actie  
13.30 uur        Lady Luck theater 
14.00 uur        Westerharmonie orkest  
14.30 uur        Kinderboerderij muziekgroep 
15.00 uur        Ganzenhoeder in actie 
15.30 uur        Demonstratie Ponygroep van de 

boerderij 
 
Verdere activiteiten: 
Schminken, Prehistorie groep, Imker,  
Wol spinnen en spelletjes voor kinderen en vaders.  
 

 

Tentoonstelling  
Homo urbanus – homo sapiens? 

 
Sculpturen, installaties en objecten 
Cultuurpark Westergasfabriek, Amsterdam 

 
29 mei 2008 – 15 september 2008 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De tentoonstelling ‘Homo urbanus – homo 
sapiens?’ is het eerste internationale outdoor-project 
van jonge, getalenteerde kunstenaars uit Riga 
(Letland) in Cultuurpark Westergasfabriek. Van 29 
mei tot 20 juni 2008 wordt er aan de tentoonstelling 
een speciaal onderdeel toegevoegd, namelijk het 
‘Pink House’. In het Pink House worden 
bijvoorbeeld verschillende tentoonstellingen 
gehouden (Art Nouveau Letland, en ‘When many 
become one’, een fototentoonstelling over Letse 
zang en dans) en een filmprogramma, verzorgd door 
het Nationaal Filmcentrum van Letland. 
 

De tentoonstelling is dagelijks te bezoeken in het 
Cultuurpark Westergasfabriek langs de 

Kanaalpromenade en in de Beeldentuin.  
Het Pink House is dagelijks geopend  

van 12.00 tot 20.00 uur. 
 

Contactpersoon  
Charlotte Los 

Projectmanager Beeldententoonstelling  
Homo urbanus – homo sapiens?   

 
www.westergasfabriek.nl 
www.westerparkkunst.nl 

Data Leefbaarheidsoverleg   
 
De data voor de volgende bijeenkomsten in 2008 
zijn: 4 juni, 17 september, 29 oktober, 17 december. 
Alle bewoners kunnen aan het overleg deelnemen 
en punten ter bespreking inbrengen. 
Het overleg is in de recreatieruimte van blok 5, 
Waterspiegelplein. 
Notulen aanvragen kan via  
buurtbeheer@gwl-terrein.nl 
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Hoe werkt het Leefbaarheidsoverleg 
  
Het Leefbaarheidsoverleg functioneert door de 
bijzondere beheerstructuur op het GWL-terrein 
anders dan de buurtbeheeroverleggen in de rest van 
het stadsdeel. Belangrijke verschillen zijn: 
– het GWL-terrein beschikt over een eigen 
buurtbeheerder met een aangepast takenpakket; 
– het Leefbaarheidsoverleg (buurtbeheergroep) 
beschikt over een eigen voorzitter (bewoner) en 
verzorgt zelf de notulen; 
– het Leefbaarheidsoverleg functioneert onder de 
paraplu van de Koepelvereniging, het aansturende 
en regulerende orgaan op het GWL-terrein. 
 
Het Leefbaarheidsoverleg is het orgaan waar alle 
betrokken partijen in een aantal bijeenkomsten per 
jaar hun ideeën over beheer en leefbaarheid kunnen 
afstemmen met anderen. Alle partijen hebben 
belang bij een kwalitatief hoogwaardig woon- en 
leefmilieu: bewoners vanwege het woongenot, 
eigenaar-bewoners daarnaast vanwege de positieve 
effecten op de waardeontwikkeling van hun 
onroerend goed, investeerders en corporaties 
vanwege exploitatieoverwegingen.  
De bewoners, in feite de belangrijkste dagelijkse 
beheerders, zijn allen medeverantwoordelijk voor 
het beheer van de wijk. Zij kunnen via het 
Leefbaarheidsoverleg op een doeltreffende wijze 
invloed uitoefenen op het (toekomstig) aanzien van 
hun woonomgeving waar het gaat om het sociaal en 
fysiek beheer en de leefbaarheidaspecten.  
Bij het beheer zijn de begrippen schoon, heel en 
veilig van groot belang. Schoonhouden, snel 
repareren, goede verlichting en blauw op straat 
geven invulling aan deze begrippen. Een leefbare 
wijk is een collectief goed. De zorg daarvoor is 
noodzakelijkerwijs de verantwoordelijkheid van 
meer dan één partij. De bewoners zijn hierbij van 
het allergrootste belang. Het Leefbaarheidsoverleg 
richt zich dan ook op een optimale leefsituatie op 
het GWL-terrein en gaat uit van een gezamenlijke 
aanpak. 
 
Deelnemers aan het Leefbaarheidsoverleg zijn: 
individuele bewoners, vertegenwoordigers van de 
Koepelvereniging GWL-terrein; leden van 
bewonerscommissies; leden van de VVE’s 
(verenigingen van eigenaren); vertegenwoordigers 
van het stadsdeel; vertegenwoordigers van de 
corporaties; de buurtbeheerder; vertegenwoordiger 

Leefbaarheidsoverleg – verslag 2007 van de politie; vertegenwoordiger van het 
wijkcentrum; leden van de nutstuinen; exploitanten 
van bedrijfsruimtes en anderen die met het GWL-
terrein te maken hebben. 
 
Onder de zaken die in het Leefbaarheidsoverleg aan 
de orde komen zijn voorzieningen, verkeer, 
speelgelegenheden, afval, overlast, groen, 
veiligheid, inrichting terrein, omliggende straten, 
besteding subsidiegelden, bewonersactiviteiten en 
wijkfeesten, realiseren milieudoelstellingen en 
sociale activiteiten. Tevens dient het 
leefbaarheidsoverleg als denktank voor het creëren 
van nieuwe activiteiten. 
 
Activiteiten 2007 
 
In 2007 werden zeven bijeenkomsten en één 
buurtschouw gehouden. Voorzitter van het overleg 
was Hans Verleur; de notulen werden verzorgd door 
Alexandra Dekker. 
Vaste deelnemers waren Jos Blijleven (stadsdeel), 
Marco Buis (buurtregisseur), Ben Wüstenhoff 
(buurtbeheerder) en diverse bewoners. Incidenteel 
werd deelgenomen door vertegenwoordigers van het 
stadsdeel, SVP-Kunst, ’t Sporthuysch, Stichting 
Welzijn en Cordaan. De gemiddelde opkomst per 
vergadering lag rond de tien personen. 
 
Zaken die in 2007 aan de orde kwamen waren onder 
andere: geluidsoverlast van het sportveld, rond 
machinepompgebouw en van het Cultuurpark 
Westergasfabriek; inrichting terrein; buurtfeest en 
tienjarig bestaan; inbraakpreventie; parkeren en 
auto-overlast Waterkering- en Waterpoortweg; 
vervangen leidingen stadsverwarming; 
werkzaamheden zinkbassin Haarlemmerweg in 
verband met het waterniveau in de Waterleliegracht; 
autovrij houden terrein en toegankelijkheid 
hulpdiensten.  
Tijdens de buurtschouw was er onder meer aandacht 
voor losse tegels, de nieuwe oprit na de 
herprofilering van de Van Hallstraat, losliggende 
planken op de bruggen, de wijkborden, plaatsing 
paaltjes en nietjes.  
Langlopende agendapunten waren en zijn onder 
meer: stalling handkarren, vervanging 
plattegrondborden, hekken in de heggen, aanpassing 
verkeerssituatie Waterkeringweg, en tijdig 
repareren/oplossen van geconstateerde gebreken in 
de openbare ruimte. 
Van het buurtbeheerbudget voor beheergroepen (€ 
2.500 per buurt) werden in 2007 uitgaven gedaan 
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MINI’s 

De redactie van buurtkrant de Waterspiegel en de 
website www.gwl-terrein.nl zoekt versterking van het 
redactieteam ter uitbreiding en actualisering van de 
informatie aan bewoners. 

*** 
Geïnteresseerden voor de werkgroep evaluatie 
buurtbeheer kunnen zich aanmelden bij Jan Willem 
Kluit, Watertorenplein 2d, die namens het bestuur van de 
Koepelvereniging deze werkgroep zal trekken. 

*** 
Oproep organisatoren buurtfeest: bewoners die dit jaar 
het buurtfeest mee willen organiseren kunnen dit kenbaar 
maken via de Waterspiegel, de website of het 
Leefbaarheidsoverleg. Het feest is al vele jaren de 
afsluiting van het jaarlijkse GWL-voetbaltoernooi. Dit 
jaar zijn de finales op 21 juni. 

*** 
 
Beste mensen van het GWL-terrein, 
 
ik heet Khadija en ik ben 17 jaar oud. Ik woon zelf ook 
op het GWL-terrein. 
Ik ben op zoek naar oppaswerk, omdat ik het heel leuk 
vind om met kinderen te werken.  
Zelf loop ik ook stage in een kinderdagverblijf. Soms pas 
ik op mijn nichtje en ik vind het heel leuk. Ik ben 
beschikbaar op donderdag en in het weekend en elke dag 
na 3 uur. Mocht  
u geïnteresseerd zijn, dan kunt u me op dit nummer 
bereiken: 06 48949578. 
 
Met vriendelijke groet, Khadija. 

*** 
 
 
 

Opgave Mini’s bij 
redactie@gwl-terrein.nl 

Op zaterdag 21 juni (17.00-2.00 uur) organiseert 
stichting VEKO 
 
ETEN MET MUZIEK 
een ecologisch en diervriendelijk event 
 
Deze keer wordt het een 
INDIAN NIGHT met lekker 
eten in de tuin... en willen we 
sauna FENOMEEN (de 
groene én leukste sauna van 
Amsterdam) in het zonnetje 
zetten 
(www.saunafenomeen.nl). 
 
Het programma van dit event 
bestaat o.a. uit: een Groene Info Markt, een Indiaas 
driegangendiner (eko/vega), Muzika (live), 
Dansworkshop, Buikdans, Vuurshow, Swingen op 
indian beats (dj). 
Er worden zo’n 300 maaltijden opgediend en rond 
de 500 mensen komen over de hele avond langs. 
Het belooft ook deze keer weer een geweldige 
avond te worden!!!! 
 
Prijs: diner € 11 – programma € 6 – beide € 15 
Locatie: Zaal 100, De Wittenstraat 100 
Het programma duurt van 17.00u tot 2.00 uur. 
Meer info via veko300@zonnet.nl of 020-6860739 
Erik (stichting VEKO, www.VekoLogisch.nl) 

ten behoeve van buurtfeest, Kerstviering en 
zaalhuur.  
 
In maart 2007 werd een enquête gehouden onder 
alle bewoners waarin de leefbaarheid, het 
buurtbeheer en het milieukarakter van de wijk 
(autovrij) een gemiddelde score van 8 kreeg. 
Voorwaar geen slecht resultaat en een stimulans om 
gezamenlijk verder te gaan op de ingeslagen weg.  

 
 
 

Hans Verleur, voorzitter Leefbaarheidsoverleg 
Henk Bertelkamp, Koepelvereniging  

 
De Buurtregisseur 

 
Marco Buis GSM:  
06 20033292 
Politie Amsterdam-
Amstelland 
Postbus 2287, 1000 CG 
Amsterdam 
Spoedeisende zaken: 112 
Niet-spoedeisende zaken: 
0900-8844 
Meld Misdaad Anoniem: 
0800-7000 
Telefonische aangifte: 
0900-8844 
www.politie-amsterdam-amstelland.nl 
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Donderkopjes 

Op zaterdag 26 april is kindermuseum Het Huis van Aristoteles 
op de Westergasfabriek in Amsterdam opengegaan met de 
speelexpositie ‘Pluk van de Petteflet’. In de levensechte 
Petteflet konden de kinderen eindeloos spelen in de kamers van 
de Stampertjes en van Aagje. Meneer Pen hielp de kinderen met 
het schrijven van een brief op een ouderwetse typemachine in 
zijn winkeltje en mevrouw Helderder maakte samen met de 
kinderen hasselbramenjam. In de Verhalenstudio werd 
marionettentheater opgevoerd. 
 
Wat is Het Huis van Aristoteles? 
Het Huis van Aristoteles is een plek voor families met kinderen 
op de Westergasfabriek. Je kunt er kijken, luisteren, ruiken, 
voelen, proeven en spelen in de speelexposities, workshops, 
ateliers en activiteiten die er georganiseerd worden. Het Huis 
van Aristoteles is ontstaan vanuit een behoefte aan een 
kwalitatieve omgeving die leuk is voor ouders zowel als 
kinderen. Het Huis van Aristoteles is daarom nadrukkelijk 
gericht op kinderen én volwassenen, die uitgedaagd worden om 
samen te spelen. Daarvoor worden allerlei activiteiten 
aangeboden, die de zintuigen op scherp zetten en de creativiteit, 
ontwikkeling en nieuwsgierigheid stimuleren.  
Het Huis van Aristoteles wordt mede mogelijk gemaakt door 
Westergasfabriek BV en MeijerBergman. 
 

 
Praktische informatie 
Openingstijden: vanaf 26 april, 
wo, za en zo van 10.00–16.00 
uur. 
Toegang: € 5 p.p. (voor 
kinderen en ouders), € 3 met 
Stadspas.   
Adres: Gebouw Openbare 
Verlichting, Westergasfabriek, 
Pazzanistraat 27, 1014 DB 
Amsterdam 
www.hethuisvanaristoteles.nl  
020 – 4862499 

Op zondag 15 juni viert stadsdeel 
Westerpark het tienjarig bestaan van 
de Kinderboerderij aan het 
Overbrakerpad in het Westerpark. 
Wij heten iedereen welkom! Vanaf 
twaalf uur kan varken Motti extra 
veel geknuffeld worden en zijn er 
muziekoptredens en een ganzenhoeder. 
  

Foto: Marcel Bakker 


